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 Vážení spoluobčané, 
 opět se setkáváme na stránkách obecního zpravodaje . Většinu z Vás  jistě nejvíc zajímá postup 
prací při opravě Staré cesty. 
 Přes některé změny, zejména prodloužení kanalizace Na Rafandě a výměna stávající kanalizace 
od č. p. 126 k obecní bytovce, která původně nebyla  v plánu, se daří dodržovat časový harmonogram 
stavby. Termín dokončení koncem července je tedy reálný. Přispělo k tomu i suché počasí, které ale na 
druhou stranu značně zvyšuje prašnost v okolí stavby. V průběhu stavby jsme iniciovali i výměnu 
původně navržených svítidel. Přecijen projekt byl p řipravován již před několika lety a od té doby 
značně pokročila led technologie ve veřejném osvětl ení, a proto ji chceme využít. Bohužel v tuto chvíl i 
poněkud déle čekáme na dodávku svítidel od výrobce.  Vyšší náklady na pořízení svítidel nám 
vykompenzuje úspora energie a dlouhá životnost světelných zdrojů.  
 V minulém zpravodaji jsem Vás informoval o podaných žádostech o dotace na tuto stavbu.       
S radostí musím konstatovat, že jsme byli úspěšní. Máme přislíbenu dotaci od Jihočeského kraje na 
opravu kanalizace ve výši 740 tisíc korun a dotaci na asfaltové povrchy od Ministerstva pro místní 
rozvoj ve výši 1 milión korun.   
 S končícími zemními pracemi jsme také začali odvážet přebytečnou zeminu, která byla 
deponována na prostranství u Kachňáku. Toto prostranství chceme do konce léta vyklidit, upravit         
a jako skládku přebytečné zeminy definitivně uzavří t. 
 Všechny, jichž se oprava Staré cesty dotýká a obtěžuje je, znovu prosím o trpělivost. Věřím, že 
výsledná podoba komunikací za trochu nepohody stojí . 
 Kromě Staré cesty chceme v letošním roce opravit ještě komunikaci Na Pazderně v Bechyňské 
Smolči a polní cestu ze Sudoměřic do Bežerovic. Na obě akce máme připravený rozpočet a zadáním 
staveb dodavateli se bude zabývat zastupitelstvo obce. 
 Postupuje i příprava vestavby dvou učeben do půdního prostoru školy. Projektová dokumetace 
je již dokončena a byla podána žádost o stavební povolení. Nyní připravujeme žádost o dotaci do 
programu IROP a po vypsání příslušné dotační výzvy bude žádost podána. 
 V nejbližší době nás také čeká vypsání poptávky na  opravu střechy na skladu bývalého výkupu. 
I tady jsme byli úspěšní se žádostí o dotaci. Máme přislíbenou finanční podporu z krajského Programu 
obnovy venkove ve výši 230 tisíc koru. 
 Na závěr mi dovolte ještě pár vět k oblasti nakládání s odpady. Tentokrát se zmíním o využití 
sběrného místa ve skladu Výkupu. Toto sběrné místo je doplňkem k systému sběru odpadu v obci. Jeho 
základem jsou popelnice a kontejnery na tříděný odpad. Neustále řada z vás přiváží na sběrné místo 
odpady, které tam nepatří. Nejhorší je situace v kontejneru na velkoobjemný odpad. Sem skutečně patří 
odpad V E L K Ý, to znamená takový, jehož jednotlivý kus se nevejde do popelnice. Není možné boty 
svázat do pytle a pak tvrdit, že se mi nevejde do popelnice. Stejné je to i s některým odpadem, který lze 
odložit do kontejneru na tříděné odpady. Neustále se na sběrném místě objevují komínky květníků, 
svázané časopisy, knihy atd. Zatíco odpad odvezený z kontejnerů na tříděný sběr obci v plné výši 
kompenzuje společnost EKOKOM, vše co i po přetřídění odvážíme ze sběrného místa, natvrdo 
zaplatíme. Zvyšujeme si tak celkové náklady za nakládání s odpady, což v konečném důsledku může 
vést ke zdražení svozových známek na popelnice. Co mě ale nejvíc tíží, je to, že systém takto 
zneužívají jen někteří, ale finanční dopad odnesou potom všichni. Zamyslete se proto nad svým 
chováním. Všem, kteří nakládají s odpadem správně, tímto děkuji. 
           Stanislav Houdek 
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V obci se narodila: 
 

 Kristýna Diblíková 
 
 

Rodičům srdečně 
blahopřejeme 

 

 

 

 
 12. dubna 2018 
 

Zastupitelstvo obce schválilo: 
� Rozpočtovou změnu č. 1/2018. 
� Smlouvu o doplatku za podlimitní stav žáků 

v ZŠ a doplatek ve výši 1 056 244 Kč za 
období leden až srpen 2018. 
� Směnu pozemků č. 67/2, 113/40 a 181/2 v k. ú. 

Bežerovice a pozemků č. 616/1 a 610  
v k. ú. Sudoměřice u Bechyně v majetku obce 
Sudoměřice u Bechyně za pozemky č. 941/3     
a 942/3 v k. ú. Bežerovice v majetku Panství 
Bechyně, a. s. 
� Záměr prodeje pozemku č. 4/14 v k. ú. 

Sudoměřice u Bechyně. 
� Dodatek č. 10 k nájemní smlouvě 

s Vodárenským sdružením Bechyňsko. 
Dodatkem je prodloužena doba provozování 
vodohospodářského majetku obce o dalších   
10 let. 
� Program Příspěvek na opravy fasád 2018. 
� Rozšíření pracovního úvazku účetní obce. 
� Změnu smlouvy o dílo s firmou Colas CZ      

na akci Stavební úpravy místních komunikací 
Sudoměřice u Bechyně. 
� Dar ve výši 5.000 Kč pro Jezdecký klub Farma 

u lesa z. s., Sudoměřice u Bechyně. 
 
Zastupitelstvo obce stanovilo: 
� Počet členů Zastupitelstva obce Sudoměřice    

u Bechyně pro příští volební období na 15. 
 
Zastupitelstvo obce projednalo: 
� Problémy s volným pobíháním psů v honitbě. 
� Problémy s černými skládkami na katastru 

obce. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

  
 

 

 

 

 

 

Sudoměřický zpravodaj 

MK ČR E 17304, občasník, vydává Obec Sudoměřice  
u Bechyně,  IČO: 00252964. Příští číslo vyjde v září 2018.  
Uzávěrka 20. 8. 2018. Doručováno všem občanům obce 
Sudoměřice u Bechyně. Redakční rada uvítá jakýkoliv příspěvek 
a námět na zlepšení vzhledu a obsahu zpravodaje.  

Tel: 381211132,   e-mail: obec@sudomerice.cz,  
www.sudomerice.cz 

 

Příští schůze zastupitelstva obce se koná v úterý   

26. 6. 2018 v 19
30

 hodin v zasedací síni Obecního 

úřadu v Sudoměřicích. 

Program: 

� Závěrečný účet obce za rok 2017 

� Schválení účetní závěrky za rok 2017 

� Hospodaření obce 1 - 5 / 2018 

� Rozpočtová změna   

� Dary spolkům 

� Prodej pozemku 

� Zadání opravy MK Bechyňská Smoleč 

� Zadání opravy cesty do Bežerovic 

� Různé 
 

  
 

Veškerá jednání zastupitelstva jsou veřejná        

a na všechna jste srdečně zváni. 

 

Poplatek ze psů 
 

 

 Upozorňujeme všechny chovatele psů, že 

poplatek ze psů je splatný do konce měsíce června. 
 

Obecní úřad provede výběr poplatku v osadách 

takto: 

Bechyňská Smoleč 
středa 20. 6. 2018 od 16

30
 do 17

30   

 v úřadovně 
 

Bežerovice 
      středa 20. 6. 2018  od 17

45
 do 18

30 

v úřadovně 
 

Sazba poplatku je 

60,- Kč za jednoho psa, 120,- Kč za druhého         

a  dalšího psa téhož  chovatele. 
  

Upozorňujeme chovatele, kteří již psa nemají, aby 

i tuto skutečnost oznámili 

obecnímu úřadu. 

 

AGA  -  Pohřební  služba 
 
 

Michal Hrnčiarik, Týn nad Vltavou 

 

mění od 1. července 2018 svoje sídlo    
 

nová adresa:  
 Bechyně, Písecká 203  

    (bývalá koláčovna) 

 

kontakty:  
 pí Alena Hlasová  778 207 150 
 kancelář:    381 213 645 
    385 724 220 



XII. ročník mari
 
Tradičně na den b

budovy bežerovického Parlamentu
16 účastníků se utkalo ve 4 kolech.  
 Jako obvykle předcházelo za
polévky. 
 Poté, co odbylo poledne (tj. m
karet, aby se podával oběd, tent
s knedlíkem dle výběru děkujeme. 
 Po hlavním chodu se znovu
nakloněn Kartibůh více, někomu m
zdárného konce. 
 Po sečtení výsledků byl vítě
bežerovický hráč Jiří Herold, za k
o pouhých 0,50 Kč bechyňský Petr S
 Poděkování za finanční p
Obci Sudoměřice u Bechyně a
příspěvek společnosti ROSA. Z
organizaci turnaje děkujeme Mil
manželům Špačkovým, Josefu Da
Heroldových a Tereze Hruškové. P
pak za zhotovení dortů pro stupně ví
 Doufáme, že byli všic
spokojeni s průběhem akce a že se
v podobné sestavě sejít zase za rok. 
     

 Za Seskupení mariášníků Bež
    Pavel K
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iášového turnaje v Bežerovicích 

 blížící se svatému Josefu (18.03.2018) a netra
u svoláni všichni známí mariášníci z blíz
 
ahájení 1. kola (10:00 zimního času) občerstv

 mezi 2. a 3. kolem), ustalo na chvíli tlučení d
tokrát dovezený z restaurace Kameňák. Z

u místo knedlíků začaly rozdávat karty. Ně
éně, avšak všichni zůstali nakloněni jemu, 

ězem vyhlášen domácí Pavel Kopáček, druhé
kterým skončil      

 Syrovátka. 
příspěvek patří 
a za naturální 

a pomoc při 
iloši Kubešovi, 
aňhovi, rodině 

Paní Kopřivové 
ítězů. 
chni účastníci 
e budeme moci 
 

  

ežerovice 
 Kopáček 

adičně v neděli byli do 
ízkého okolí. Celkem            

vení v podobě vydatné 

 do stolu a bouchání do 
Za chutnou vepřovou 

ěkomu byl v onen den 
 a tak jsme dospěli do 

é místo obsadil rovněž 



 
 Recitační a pěvecká soutěž 

V úterý 13. 2. se na naší šk
recitační a pěvecká soutěž. Porota 
16 vystoupení. V jednotlivých kateg
umístili takto: 
RECITACE 
1. kategorie (2. + 3. tř.)  
 1. místo Josef Tylka 
            2. místo Bára Tokárová 
   3. místo Lucie Svobodová     
 

2. kategorie (4. + 5. tř.)     
 1. místo Magda Vrzalová 
            2. místo Albert Líkař 
 

3. kategorie (6. + 7. tř.)     
 1. místo Martina Herzová 
 

ZPĚV 
1. kategorie  
  1. místo Bára Tokárová 
       2. místo Marián Kurej 
    3. místo Josef Tylka 
 

2. kategorie  
 1. místo Viktorka Benediktová 
    2. místo Nikola Tylková 
 3. místo Viktorka Dušková 
 

3. kategorie  
 1. místo Martina Herzová 

   Mgr. Kr
 
 PAPU PAPUA – za lidojedy
 V úterý 13. 3. jsme navštívili d
kde nám fotograf, novinář a cestovate
popsal svoji cestu za obyvateli divo
Guiney.  

Tato cestopisná přednáška 
přiblížila život obyvatel v různých čás
Dozvěděli jsme se, že život a kultur
odlišná od našeho života. Nejvíce nás
člověk se zde se setměním stává kořis
jsou přes den velmi vstřícní.  
 Přednáška trvala 90 minut a z
úžasný zážitek, který každému dal bliž
zemi. 

G. Cvachová, S. Varačková, V. 

 
 Výtvarné soutěže 1. a 2. roč
 V měsíci březnu jsme se za
výtvarných soutěží. Jedna se týkala ži
a ochrany přírody, druhá byla zamě
námětu reflexních prvků pro děti. V
práce se žákům moc povedly. Čekáme
a těšíme se na případné odměny. 

   Mgr. Vladi
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škole uskutečnila 
 zhlédla celkem        
goriích se žáci 

 
 

ristýna Kvardová 

y 
divadlo v Táboře, 
tel Tomáš Kubeš 
oké Papuy Nové 

s projekcí nám 
stech této oblasti. 
ra je tady hodně 
ás zarazilo to, že 
istí pro lidi, kteří 

za 40 Kč to byl 
žší pohled na tuto 

. Náprstek, 8. roč. 

čníku 
apojili do dvou 
ivota lesní zvěře     
ěřena na tvoření 
šechny výtvarné 

e na vyhodnocení 

imíra Antonínová 

 
 Kurz bruslení 
 V průběhu února a b
a předškoláci z MŠ účastnili
stadionu v Soběslavi. Běhe
základy, z některých se nako
a krasobruslařky. 
 Nějaké to natlu
spokojenost, nadšení a legr
instruktory.  
  Těšíme se na

   
 

 Turnaj ve vybíjen
 Dne 28. února se v
zúčastnili turnaje ve vybí
Helsinská v Táboře a moc se
sebe navazovaly, pravidl
spravedliví. 
 Mezi nejlepší jsme
budeme pilně trénovat, abyc
a posunuli co nejdále. 

   
 

 Divadla 1. stupně 
 Během školního rok
zúčastnili řady divadelních
škole. V posledních týdnec
O ježibabě, Ježek Ježurka,
Zima  a Budulínek. Divadel
líbily. 
 Za zmínku stojí p
kterého se společně s mat
1. a 2. třída. Divadlo bylo
naučné. Vyprávělo o zvířátká
s odhozenými odpadky přin
veliké patálie. Vše ale zach
smetí odnosil do odpadkov
patří. Doufám, že si z něho d
že odpadky na zem nepatří. 
 Společně s MŠ nás 
několik divadelních představ
těšit.    
    
  

 
  Autoškolka
  V týdnu od 
školce hrály na řidiče. Po
řešily dopravní situace a
semaforu. V úterý nás na
z Tábora a před školou pr
hřiště, po kterém se dě
a koloběžkách a procházely
a semaforu. Pan policista d
doprava. Dětem se hřiště mo
znalostí hned využily 
a vybarvování značek. I na
podle pravidel.                      

 března se žáci 1., 2., 3. tř.      
li kurzu bruslení na zimním 
em 5 lekcí všichni zvládli 
onec stali zkušení hokejisté 

učené koleno vyvážila 
race na ledě se zábavnými 

a příští rok!   
Mgr. Lenka Líkařová 

né 
vybraní žáci ze 4. ročníku 
íjené. Ten proběhl v ZŠ 
e nám tam líbilo. Zápasy na 
la byla jasná, rozhodčí 

e se neprobojovali, proto 
chom se příští rok zlepšili    

Mgr. Lenka Rozmušová 

 v MŠ 
ku se žáci prvního stupně 

ch představení v mateřské 
ch zhlédli např. pohádku       

a, Třeboňský skřítek, Paní 
lní příběhy se žákům velice 

představení Ježek Ježurka, 
ateřskou školou zúčastnila       
lo vtipně podané, ale také 
ách v lese, která se potýkají 
nášejícími některým z nich 
hránil vrabec z města, který 
vého koše do města, kam 
děti vzaly ponaučení a už ví, 

 do konce roku čeká ještě 
avení. Máme se jistě na co 

   
      Mgr. Petra Sosnová 

a skřítka Bertíka 
 16. do 20. dubna si děti ve 
oznávaly dopravní značky, 
a rozpoznávaly barvy na 
avštívili vojenští policisté          
ro děti připravili dopravní 
ěti projížděly na kolech                
y podle dopravních značek      
dětem předvedl, jak se řídí 
oc líbilo a ve školce nových 

při malování dopravy                
a školním dvoře teď jezdí 

                              E.V. 



  2 0 1 8 – rok významn

 Dnes trochu pokročíme v čas
1903. Ten je  pro naši obec  důležitý

hlavně v zimě, když jsou koleje n
minulých, v začátcích, tahala převá
stavební hmoty a zpět do Tábora, a
dalšího. Vždyť dříve šlo všechno p
přece víc než na nákladní auto. 
 V roce1903 bylo u nás po
asi 270 m, pak napojení na Výkupn
letiště (ta byla z Doliny). V tomto 
a Smoleč otevřena cesta do světa. 
autobusy, kde byla  hromadná dop
Tábora a Milevska. Ano, také již ně
dál do světa. Hlavně řemeslníky a
Dokonce ani zedníkům z Černýšov
pěšky do Smolče nebo Bežerovic n
šestou hodinu. A domů odpoledne z
nástupní stanicí pro zedníky, tesaře,
nad Labem, nebo až do Liberce z
s harmonikou a soudkem piva a ve
vraceli domů, ovšem s nabitými  p
když zde postavilo Hospodářské dru
Březnice, Černýšovic, Bežerovic a S
 Dráhu začala využívat i kní
a posílala  ji do světa, později pak v
který v Sudoměřicích ve dvacátých
kraj. Přinášela k nám pokrok a ze sv
bylo nádraží č. p. 66 samo samotink
Obec natáhla k nádraží své ruce. Kd
jim je berou. Ty úzké pruhy pod trať
let už nikdo na vlak nenadával.Všich
 Buďme rádi i teď a jezděm
vynechává. Ale je teď i rychlejší. Dn
se  tu  neprodávají, ale vlak  vám tad
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ných výročí, 2. pokračování.  

se, ale jen o deset let. Dostáváme se tedy do r
ý   minimálně ze dvou hledisek. 

 V  roce 1903 byla v 
-Uhersku postavena první elektric
naše známá „Bechyňka – Elinka“ 
Ing. František Křižík, jinak také na
ve snaze dokázat, co vše elektřina 
první elektrifikovanou trať v dost
A navzdory všem pochybovačům
Vždyť jen ta stoupání na trati, a jso
byla  pro novou Elinku velmi n
vláčkem jezdí, ví, co se chudinka 
dorazí od železničního mostu přes
Horky a dále do Slap, kde si můž
Co se pak naheká, než zvládne Třeb
jede zpět? Od Bežerovic přes 
v Sudoměřicích, no to je taky p
znovu Třebelák. Naposled od 
v Táboře do táborského nádraží př

namrzlé. Dnes povětšině tahá dva vagony 
ážně náklady. Do Bechyně  uhlí, kaolín, po
a tím do celého světa, obilí, dřevo, výrobky
po kolejích. Tehdy to bylo rychlé a úsporné

ostaveno nádražíčko s nákladní rampou a 
ní sklad obilí a ještě později, v roce 1953, od
 roce, aniž si to uvědomujeme, byla pro Su

. Už vidím, jak se pousmíváte mému tvrzen
prava, leda tak pěšky do Bechyně, někdy s
ěkteří šťastlivci měli jízdní kola. Jedině dráh
a obchodníky za prací a obchodem. A mo
vic nebo z Hutí, nebylo zatěžko vstát ráno 
na vlak, který jel ve  4,15 hodin ráno,  a jet z
zase tak, vlak a pěšky. V dobách první repub
, pokrývače a jiné dělníky jezdící na sezonn
z Březnice, Smilovic i Žimutic. Jezdívali n
esele se loučili již v březnu, aby se v listopa
peněženkami. Sudoměřice byly i významným
užstvo svůj nákupní sklad. Vozili sem obilí  j
Smolče,  tak i z Komárova a Vyhnanic. 
ížecí pila (dnešní betonárka), která tu naklád
v míře vrchovaté i Dřevopodnik a parní pila t
h a třicátých letech působil. Dráha byla pož
věta sem plynuly peníze. A za ty se u nás inv
ké za vsí v polích a za dvacet let ho dostihla n
dyž se stavěla trať, všichni sedláci nadávali, ž
ť musely být dokonce  státem vyvlastněny a 
hni byli rádi, že tu Elinku mají.  
me Elinkou rádi, i když nyní jezdí i na na
nes je to trochu jinak. V Sudoměřicích  již ná
dy taky přibrzdí a zastaví. A náklady se vozí 

 roku  

 tehdejším Rakousku               
cká  železnice a to je 
 z Tábora do Bechyně. 
azývaný český Edison, 
 zvládne, postavil tuto 
ti nepříznivém terénu.   
 a odpůrcům vyhrál. 

ou myslím nejméně tři, 
náročná. Kdo  tímto 

a nafuní a naheká, než 
s Lužnici v Táboře na 
že prvně „odfrknout“. 
belický kopec. A když 

 Železný do nádraží            
parádní stoupání, pak 
mostu přes Lužnici            

řijíždí celá schvácená, 
 osobní, ale v časech 
ohonné hmoty, kámen, 
y  keramické a mnoho 
é. Do vagonu se vejde 

 výhybkami, s délkou            
dbočka pro dopravu na 
udoměřice, Bežerovice          
ní, ale kde byly tehdy 
s bryčkou a koňmi do 
ha mohla dopravit  lidi 
ohli dojíždět i denně. 
 okolo třetí hodiny, jít 
 za prací do Tábora na 
bliky byly Sudoměřice 
í práce do Prahy, Ústí 

na  koňských vozech,             
adu stejným způsobem 
m  překladištěm obilí, 
jak z Hodětína, Blatce, 

dala  výrobu ze dřeva       
továrníka p. J. Cvacha, 
žehnání pro celý tento 
vestovalo. V roce 1903 
nová  bytová výstavba. 
že jim křižuje pole a že 
 vykoupeny. Za dvacet 

aftu a elektřinu nějak 
ádraží nefunguje, lístky 
 jen velmi málo a jezdí 



až do Bechyně , u nás nic. Alespoň,
je pohodlnější a je to s ní i hezčí, jen
 Další výročí by mohla slavi
spolek Sudoměřice. Byla založena
pokladníkem, a této myšlenky se rá
této instituce. U něho v č.16 byla
Kampelička postavila uprostřed Su
knihovna. Stavbu provedl architekt 
nikdo neminul, neb  měla nad ok
Kampelička. Byl daleko viditelný a
místo ní zde byla  pošta, úřadovn
instituce, ač se to nezdá, pomáha
poskytovala půjčky na stavby rodinn
dobu první republiky se s její pomoc
  Toto je jen malé ohlédnutí
uplynulo letos již 115 let. 
     
 
 
  

 

 Březen  v knihovně 
 V měsíci březnu proběhl ji
celostátní akce Březen - měsíc čten
vyhlašuje vždy Svaz knihovníků a in
pracovníků. V centru zájmu byl čten
 Jako vždy se do knihovny př
děti z mateřské školy a školn
Prohlédly knihovnu, seznámily s
nabídkou a některé dětí se staly naš
čtenáři. 
 V rámci této akce pro
vyhlášení nejpilnějšího čtenáře roku
 Ve středu 21. března se 
výtvarná dílna „Veselé barevné V
Děti s rodiči zdobily pomocí bare
květináče jako zápich nebo jako ozd
 

T. J. Soko

S

od 150

• Sportovně zábavné soutěže
• Malování na obličej 
• Buřty, limča, sladkosti 
• Ukázka požárního útoku m
• Kulinářská soutěž  –  připr

   nejch
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, že máme zastávku. Autobus je do Tábora si
n co je té romantiky kolem. 
it tehdy v roce 1903 založená  Kampelička
a z popudu tehdejšího učitele R. Davida,
ád ujal pan J. Komzák, který byl prvním a d
la i první úřadovna (roky 1903 – 1926). V
udoměřic svojí  budovu  č. 88, dnešní po
a stavitel J. Kníže z Bechyně za obnos 95 tisí
kny na západ, do návsi, černou emailovou
a nesmytelný. Byl tam i v době, kdy tam již
na České spořitelny, soukromý byt, nebo ú
ala místním lidem stavět i rodinné domk
ných domků, zemědělcům na osiva, stroje a z
cí postavilo v obci mimo jiné i 35 rodinných d
tí zpět na dvě události pro naši obec důlež

Podle dobových zápisků  sestavil obecní kro

již 9. ročník 
nářů, kterou 

informačních 
nář a čtení.  
řišly podívat 
lní družiny. 
se s knižní 
šimi novými 

oběhlo také 
.  

 uskutečnila  
Velikonoce“.  
evných foukacích fixů vajíčka, která pak p
dobu březových větviček.  

l Sudoměřice u Bechyně pořád

portovní desetiboj 

29. 6. 2018 
00 hodin na fotbalovém hřišti 

 

e 

alých hasičů 
ravte závodníkům drobné pohoštění, děti pak 
hutnějšího pokrmu 

ice rychlejší, ale dráha 

a, spořitelní a záložní 
, který byl i prvním 

 dlouholetým starostou  
V roce 1928 – 29 si 
oštovní úřad a obecní 
síc korun. Tuto budovu 
u barvou velký nápis 

ž kampelička nebyla, a 
úřadovna MNV. Tato 

ky. Za rozumný úrok 
 zemědělské stavby. Za 
 domů. 
žité, od jejichž vzniku 

onikář František Stach   

použily k dekoraci do 

dá 

 rozhodnou o vítězi 



 21. dubna 2018 jsme zorgan

nového víceúčelového hřiště. Loni, k

přišli 4 chlapi a bagr, a i ty před pole

a počasí, znova jsme se sejít ned

Tentokrát se nás sešlo skutečně hodně

členové i nečlenové T.J., a udělali jsm

Bagr udělal hrubší terénní práce, n

prokátrovanou zeminu, srovnali, pohr

tak jednoduše, ale byla to fakt lopotná

veliké vedro. To nás nakonec v ča

hodinách rozehnalo domů a práci jsme

druhý den dopoledne. Párkrát jsme se

pokusili zalít, ale moc platné to neb

vzejít. Až za několik týdnů, když 

trávník vyrašil a snad bude vše v pořá

dokončit oplocení, doplnit do uměléh

písek a začít hřiště řádně využívat.  

 Všem, kteří přišli přiložit ru

moc děkujeme. 
  
 Fotbalové hřiště bylo po n

víkendů využito ne zcela tradičně.  

• 5. a 6. května se tu konal turnaj 

můžu i žen soutěžily o postup na m

a bylo jich tu skutečně hodně. 

• 26. května obsadili hřiště ha

dobrovolných hasičů u příležitosti 1

sboru uspořádal okrskovou hasičs

zúčastnilo 8 družstev mužů a je

Vydařilo se i následné posezení. 

• 2. a 3. června si naše hřiště pronaj

z Prahy, který zde již tradičně poř

turnaj.    
 

 Florbalový turnaj 

 Ve dnech 29. a 30. 3. 2018 s

V letošním roce jsme se ho poprvé z

sokolovně jsme se konečně odvážili 

nevedli jsme si vůbec špatně a výkon

i od těch nejlepších týmů. V kategori

a v kategorii starších žáků (6. – 9. tříd

a jsem rád, že se zúčastnili v tak hojné
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nizovali brigádu na dokončení terénních úprav

krátce po dostavbě hřiště, se povedla brigáda jen

ednem vyhnal déšť.  A pak už nám nepřálo štěstí

dokázali. Až nyní. 

ě – muži, ženy, děti, 

me veliký kus práce. 

na to jsme navezli 

rabali, zaseli. Zní to 

á práce, a navíc bylo 

asných odpoledních 

e museli dokončit až 

e nově osetou plochu 

bylo, tráva ne a ne 

 konečně zapršelo, 

řádku. Už stačí „jen“ 

ho trávníku potřebný 

uku k dílu, opravdu 

několik uplynulých 

j ve Fris bee. Týmy 

mistrovství republiky 

asiči. Místní sbor 

 125. výročí založení 

skou soutěž. Té se 

jedno družstvo žen.  

jal Dopravní podnik 

řádá svůj podnikový 

 ED 

se uskutečnil již 15. ročník florbalového turnaje

zúčastnili i my ze Sokola Sudoměřice. Po roce

i poměřit své síly s jinými týmy. Přestože to b

y sudoměřických kluků byly nad očekávání dobr

rii mladších žáků (1. – 5. třída) jsme se umístili 

da) na místě sedmém z 9 týmů. Děkuji klukům za

ém počtu, přestože byly velikonoční prázdniny. 

                                

Starší žáci - Dominik 
Smrž, Šimon Varačka, 
Jirka Černý, Jan Malý, 
Matyáš Kopeček, 
Vojtěch Náprstek, 
Matěj Kratochvíl. 

Mladší žáci - Tomáš 
Hapatyka, Dan Majerik, 
Marek Heřmánek, Oskar 
Náprstek, Mikuláš 
Kopeček, Kryštof Cvach. 

 

 
 

v kolem 

n jedna, 

tí na čas    

e o pohár města Bechyně. 

e a půl trénování v místní 

byla naše úplná premiéra, 

ré. Dostalo se nám uznání   

i na pátém místě z 8 týmů         

a skvělé sportovní výkony  

 Radek Náprstek 

 



 

 

 

 

 

 

R

Studio D

Vozichet, J

Vozic

Divadlo 

V případě nepří

Večerní předs

Za finanč

Obce Sudoměřice u

 

V sobotu 22. červenc

sedmý J

 

 

Pátek 20. července 

21
00

 hodin 

Dámy v černém – PANELÁK 

 

21
30

 hodin
 

ámus Plzeň – V PRDELI (od 8 let)   

 

Sobota 21. července 

14
00

 hodin 

 DAMÚZA Praha – HOUPACÍ POHÁDKY 

 

21
00

 hodin 

Jablonec nad Nisou – ROBINSON (od 8 let)

 

21
45

 hodin 

chet, Jablonec nad Nisou – KARMEN 

 

Neděle 22. července 

14
00

 hodin 

 Karrosa, Praha – POŠŤÁCKÁ POHÁDKA 

 
 VSTUPNÉ DOBROVOLNÉ 

íznivého počasí budeme hrát v sudoměřické sokolovně.

edstavení nedoporučujeme pro mládež do dvanácti let.

 

nční podpory Radima Svobody, Jihočeského kraje,  

e u Bechyně a firmy RUMPOLD, s. r. o,  pořádají TATRM

  

ce od 1500 hodin pořádají MAS Lužnice a 

ARMARK LIDOVÝCH ŘEMESEL 
Hudební doprovod zajištěn 

 

 

t)   

ovně.  

et. 

MANI. 

 Tatrmani 

 


